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I Z V O D  IZ  Z A P I S N I K A 
sa XX (devadesete) redovne sjednice Skupštine opštine Herceg-Novi, održane  
26.04.2016.godine u prostorijama Opštine Herceg-Novi sa početkom u  8:30 časova 
 
Sjednicom predsjedava Andrija Radman, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi koji je 
pozdravio prisutne i otvorio sjednicu. Obavještava da je saziv za današnju sjednicu sa 
materijalima upućen 15.04.2016.godine svim odbornicima, parlamentarnim partijama i 
strankama, predsjednici Opštine, potpredsjedniku Opštine, Glavnom administratoru, 
obrađivačima, nevladinom sektoru i predstavnicima sredstava javnog informisanja. 
 
U nastavku sjednice, predsjedavajući je obavjestio prisutne da su odsustvo sa sjednice najavili 
odbornici Nikola Gojković, Blago Radanović i Špiro Vuković, a da na osnovu člana 147 i 148 
Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi, u radu Skupštine, kroz institut „slobodne stolice“ 
učestvuju predstavnici NVO sektora i to gospođica Olivera Doklestić po tačkama 8 i 9 
predloženog dnevnog reda, gospođa Mirjana Radoičić po tački 12 i gospodin Ilija Budeč po 
tački 15 predloženog dnevnog reda. 
 
Tok sjedice  se fonografski  snima, javni prenos vrši se putem Javnog radio difuznog servisa 
Radio TV Herceg-Novi, interesovanje za televizijsko snimanje iskazala je Televizija „Novi 
TV“ i RTV Crne Gore,  a o zapisniku sa sjednice stara se Vesna Zorić iz Službe Skupštine. 
Polazeći od člana 64 stav 1 i 2, nakon izvršene prozivke, predsjedavajući je konstatovao da 
sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje  27 odbornika, te da su obezbijeđeni uslovi za 
punovažan rad i odlučivanje. 
 
Odbornica Nevena Keković dala je komentar na odgovor na njeno odborničko pitanje, a 
odbornici Obrad Gojković i Stevo Cvjetković uputili su primjedbu da još uvijek nisu dobili 
odgovore na pitanja postavljena na prethodnim sjednicama Skupštine. 
 
Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje  Izvod iz zapisnika sa VI vanredne sjednice održane 
26.02.2016.godine te je nakon izjašnjavanja odbornika  konstatovao da je Skupština,  uz 18 
glasova „za“ i 8 glasova „uzdržan“ usvojila Izvod iz zapisnika sa VI vanredne sjednice održane 
26.02.  2016.godine, bez primjedbi. 
 
Predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Izvod iz zapisnika sa XVIII redovne sjednice 
Skupštine opštine Herceg Novi održane 26.02.2016.godine, te je nakon izjašnjavanja odbornika  
konstatovao da je Skupština bez primjedbi,  uz 18 glasova „za“ i 9 glasova „uzdržan“ usvojila 
Izvoda iz zapisnika sa XVIII redovne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi održane 
26.02.2016.godine. 
 
Predsjednik Skupštine obavjestio je prisutne da je predlagač povukao sa dnevnog reda Predlog 
Odluke o podizanju spomen obilježja postavljanjem spomen ploče Sv.Leopoldu Mandiću radi 
potrebe dodatnog usaglašavanja a na predlog Katoličke crkve. 
Predsjednica Opštine podnijela je zahtjev i materijale sa predlogom da se dnevni red dopuni 
tačkama: Predlog Odluke o zaduženju opštine Herceg Novi; Predlog Odluke o dopunama 
Odluke o određivanju naziva naselja, ulica i trgova u Herceg Novom; Predlog Odluke o 
opterećenju imovine hipotekom; Predlog Odluke o davanju saglasnosti za obezbjeđenje 
garancije. 
Kako više nije bilo predloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, predsjedavajući je predlog 
predsjednice stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je uz 18 glasova “za” i  9 glasova “protiv” 
dnevni red proširen tačkom - Predlog Odluke o zaduženju opštine Herceg Novi. 
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Uz 19 glasova “za” i 8 glasova “uzdržan” u dnevni red uvrštena je tačka: Predlog Odluke o 
dopunama Odluke o određivanju naziva naselja, ulica i trgova u Herceg Novom. 
Uz 18 glasova “za”, 8 glasova “protiv” i 1 glas “uzdržan” usvojen je predlog da se dnevni red 
dopuni tačkom: Predlog Odluke o davanju saglasnosti za obezbjeđenje garancije. 
Uz 18 glasova “za”, 8 glasova “protiv” i 1 glas “uzdržan” usvojen je predlog da se dnevni red 
dopuni tačkom: Predlog Odluke o opterećenju imovine hipotekom. 
Skupština je uz 19 glasova “za”, 5 glasova “protiv” i 3 glasa “uzdržan” usvojila je sledeći 
 

D N E V N I   R E D  
 

1. Inicijativa za izglasavanje povjerenja predsjedniku Skupštine opštine Herceg Novi. 
2. Predlog Odluke o zaduženju opštine Herceg Novi. 
3. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o Budžetu Opštine Herceg Novi 

za 2016.godinu. 
4. Predlog Odluke o davanju saglasnosti za obezbjeđenje garancije. 
5. Predlog Odluke o opterećenju imovine hipotekom. 
6. Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna Detaljnog urbanističkog plana „Stara 

Banja-Igalo“ za UP 122 i UP 168, sa Strateškom procjenom uticaja na životnu 
sredinu za Izmjene i dopune DUP-a „Stara Banja-Igalo“  za UP 122 i UP 168. 

7. Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za rekonstrukciju Parohijalnog doma Srpske 
pravoslavne parohije Kućanske, kao lokalnog objekta od opšteg interesa. 

8. Predlog Odluke o dopunama Odluke o određivanju naziva naselja, ulica i trgova u 
Herceg Novom. 

9. Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg 
interesa – trafo stanice MBTS 10/0,4 KW, 2 x 1000 kVA, „Barington“ u Meljinama, 
Opština Herceg Novi. 

10. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Sporazum o preuzimanju duga. 
11. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika opštine Herceg Novi 

o izmjenama i dopunama Odluke o organizovanju Javnog radio difuznog servisa 
„Radio Televizija Herceg Novi“ broj 01-1-615/2016 od 23.03.2016.godine. 

12. Predlog Odluke o usvajanju Plana zaštite i spašavanja od zemljotresa na teritoriji 
Opštine Herceg Novi. 

13. Predlog Odluke o prenosu prava operativnog upravljanja objektom postrojenja za 
preradu otpadnih voda u Nemiloj. 

14. Predlog Odluke o prihvatanju inicijative za uspostavljanje saradnje i bratimljenja 
Opštine Herceg Novi – Crna Gora sa Opštinom Mali Zvornik- Republika Srbija. 

15. Predlog Odluke o oslobađanju plaćanja naknade za komunalno opremanje 
građevinskog zemljišta Fondacije „Aleksandar Duković“. 

16. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Savjeta JUK „Herceg Fest“ Herceg 
Novi broj 19/16 od 28.01.2016.godine, o kreditnom zaduženju kod Crnogorske 
Komercijalne Banke AD Podgorica. 

17. Informacija o aktuelnim dešavanjima u Javnoj ustanovi  „Dnevni centar za djecu sa 
smetnjama i teškoćama u razvoju“ Herceg Novi. 

18. Informacija o toku realizacije Programa mjera i aktivnosti za pripremu turističke 
sezone 2016.godine. 

19. Izbor i imenovanja. 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Savjeta Javne ustanove 
kulture „Herceg fest“ Herceg Novi o izboru direktora. 
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- Predlog Rješenja o imenovanju članova Odbora direktora Društva sa 
ograničenom odgovornošću „Komunalno stambeno“ Herceg Novi; 

- Predlog Rješenja o imenovanju članova Odbora direktora „Parking servis“ 
DOO Herceg Novi; 

- Predlog Rješenja o razrješenju četiri i imenovanju dva člana Upravnog 
odbora Javne ustanove „Dnevni centar za djecu sa smetnjama i teškoćama u 
razvoju“; 

- Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika Savjeta Javne 
ustanove „Gradski muzej Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo 
Benković“ Herceg Novi. 

20. Odbornička pitanja i odgovori. 

 
I 

Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Inicijativu za 
izglasavanje povjerenja Predsjedniku Skupštine opštine Herceg Novi, u skladu sa zaključkom 
Skupštine opštine Herceg Novi, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbornik Miloš Konjević je u svojstvu predlagača ukazao na to da su dvije sjednice Skupštine 
sazvane nelegalno, da je Ustavni sud Crne Gore poništio  dvije odluke Skupštine, da su 
poništene odluke vezane su za nelegalnu smjenu jednog predsjednika i nelegalan izbor drugog 
predsjednika Opštine Herceg Novi. Zbog nepoznavanja i nepoštovanja Zakona, Statuta i 
Poslovnika doveden je u pitanje legitimitet svih odluka koje su donesene u tom preriodu, 
skupštinska radna tijela ne funkcionišu, odbornici vladajuće koalicije su u kofliktu interesa, a 
za sve navedeno odgovornost mora da preuzme predsjednik Skupštine, ističe odbornik 
Konjević. 
Odbornica Jovana Šijačić smatra da je rad predsjednika Skupštine katastrofalan čime narušava 
ugled Skupštine. Nije spriječio kršenje odredbi Zakona o spriječavanju korupcije, pa su tako 
sve odluke koje su usvojene glasanjem odbornika koji su bili u sukobu interesa nezakonite tako 
da je za kontinuirano nezakonito postupanje  direktno  odgovoran predsjednik Skuštine. 
Uslijedila je replika odbornika Mladena Ivanovića i Jovane Šijačić, nakon čega se za riječ javila 
odbornica Gordana Rajović koja je naglasila da su preduzete sve potrebne mjere u skladu sa 
Zakonom o spriječavanju korupcije kako bi se otklonile nepravilnosti. 
Odbornica Sandra Požgaj ne slaže se sa iznijetim konstatacijama, smatra da predsjednik 
Skupštine svoj posao obavlja kvalitetno i odgovorno, te  da zaslužuje puno povjerenje. 
Odbornik Milovan Baždar smatra da predsjednik Skupštine djeluje mimo svojih ovlašćenja i 
pri tome miješa izvršnu i zakonodavnu vlast. Primjetno je postojanje konflikta interesa većine 
odbornika koji predstavljaju vladajuću koaliciju, nezakonito je razriješen prethodni predsjednik 
Opštine, rad skupštinskih radnih tijela je loš, sjednice Skupštine zakazuju se bez prethodnih 
konsultacija sa klubovima odbornika, ne obezbijeđuju se odgovori na odbornička pitanja. 
Predsjednik Skupštine ima manjak osjećaja subjektivne odgovornosti ali objektivna 
odgovornost za naprijed iznijeto je evidentna. 
Odbornica Danijela Đurović je istakla da su evidentni propusti u radu predsjednika Skupštine 
naročito što se tiče obezbjeđivanja odgovora na odbornička pitanja, primjene Zakona o 
spriječavanju konflikta interesa, zakonitosti rada Skupštine kao i vođenja sjednica mimo 
odredbi Poslovnika Skupštine. Mišljenja je da je predsjednik Skupštine uveliko izašao iz okvira 
svojih nadležnosti te da je njegovo nepoštovanje odredbi Statuta i Poslovnika dovoljan razlog 
za njegovo razrješenje. 
Odbornik Obrad Gojković je podržao  predlog Novske liste i istakao da su svi odbornici i 
funkcioneri Demokratske partije socijalista marionete vlasti iz Podgorice koja izdaje naredbe i 
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sprovodi Dukljansku ideologiju. Prilikom donošenja odluka koje je Upravni sud poništio, 
postojalo je saznanje da one nisu pravno valjane ali su se morale donijeti zbog diktiranih 
političkih interesa. Pošto preovlađuju politički i lični interesi, zapostavljen je privredni, 
turistički i pomorski razvoj grada, tako da se njegovo uništavanje i dalje nastavlja. 
Uslijedila je replika odbornice Nevene Keković nakon čega je odbornica Tamara Vukašinović 
istakla da predsjednik Skupštine svoju funkciju vrši dobro i odgovorno uz potpuno poštovanje 
principa demokratije. 
U diskusiji je uzeo učešće i predsjednik Skupštine Andrija Radman koji je pojasnio okolnosti 
vezano za donošenje odluka koje je Upravni sud poništio i procedura koje su sprovedene kako 
bi se postupilo u skladu odredbama Zakona o spriječavanju korupcije. Uvažava primjedbu da 
ne poštuje odredbe Poslovnika ali samo u dijelu koji se odnosi na previše tolerantan pristup 
prema odbornicima opozicije.Takođe je svjestan svoje odgovornosti i uloge u radu organa 
lokalne uprave ali naglašava da ne vrši ulogu predsjednika Opštine niti ima ambicije takve vrste. 
Uslijedila je replika odbornika Obrada Gojkovića, Danijele Đurović i Mirka Mustura. 
Odbornik Slobodan Radović je između ostalog istakao da će Demokratska partija socijalista 
jedinstveno podržati predsjednika Skupštine i glasati za njegovo povjerenje. 
Uslijedilo je reagovanje odbornika Miloša Konjevića i Andrije Radmana. U nastavku rasprave, 
u diskusiji su učestvovali odbornici Gordana Rajović, Obrad Gojković, Žaklina Babović, Mirko 
Mustur, Milovan Baždar i Jovana Šijačić. 
Odbornica Danijela Đurović naglasila je da se odbornicima selektivno dostavljaju skupštinski 
materijali, navodeći primjer da nije dostavljen nalaz Upravne inspekcije o izvršenom nazdoru 
u JU „Dnevni centar za djecu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“. Samo nepoštovanje Statuta 
i Poslovnika Skupštine dovoljan je razlog da predsjednik Skupštine podnese ostavku. 
Uslijedila je replika odbornika Obrada Gojkovića, Nataše Martić, Danijele Đurović, Mladena 
Ivanovića i Jovane Šijačić, nakon čega je odbornik Miloš Konjević u svojstvu predlagača dao 
završnu riječ. 
Predsjedavajući je zaključujući raspravu, konstatovao da su se odbornici izjasnili pojedinačno, 
prozivkom, kako slijedi: 
Andrija Radman „za“, Slobodan Radović „za“, Nedeljko Vlahušić „za“, Sandra Požgaj „za“, 
Jarmila Radović „za“, Slavko Vavić „za“, Mario Kilibarda „za“, Gordana Rajović „za“, Mlađen 
Bulajić „za“, Tamara Vukašinović „za“, Suzana Tomanović „za“,  Slavka Gojšina „za“, Nevena 
Keković „za“, Dušan Radović „za“, Nataša Martić „za“, Mladen Ivanović „za“, Željko Vavić 
„za“, Gligo Mitrović „za“, Jovana Šijačić „protiv“,  Danijela Đurović „protiv“,  Mirko Mustur 
„protiv“, Obrad Gojković „protiv“, Žaklina Babović „protiv“, Milovan Baždar „protiv“,  Miloš 
Konjević „protiv“,  Zinaida Miljković „protiv“. 
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština uz 18 glasova “za” i 8 glasa “protiv” 
usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
 
Izglasava se povjerenje predsjedniku Skupštine opštine Herceg Novi. 
 

II 
 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Odluke o zaduženju Opštine Herceg Novi, usaglašen sa Zakonom i Statutom, 
stavi u skupštinsku proceduru. 
Irena Vučković, v.d.sekretara Sekretarijata za  finansije, turizam i ekonomski razvoj, podnijela 
je uvodno izlaganje, nakon čega je otvorena rasprava. 
Odbornik Obrad Gojković smatra da će se još jednim zaduženjem uticati na finansijsku 
stabilnost opštine. Konačni efekti ovakvog zaduživanja osjetiće se u budućnosti, a tada će, po 



 

5 
 

mišljenju odbornika Gojkovića, biti uništena svaka mogućnost privrednog preporoda grada. 
Postavlja pitanje u kakvoj je stvarno finasijskog situaciji Opština, kako je potrošen prethodni 
kredit, kolike su neizmirene obaveze i na koji će se način potrošiti sredstva od novog zaduženja. 
Predsjednik Skupštine Andrija Radman je između ostalog istakao da je u predloženoj odluci 
jasno definisana namjena sredstava za koja se zadužuje Opština. 
Uslijedila je replika odbornika Obrada Gojkovića nakon čega je odbornik Milovan Baždar 
postavio pitanje koliko je ukupno kreditno zaduženje i koliko će iznositi otplate u toku 
2016.godine. Primjetan je trend rasta zaduženosti  i nesigurnosti realizovanja planiranih 
opštinskih prihoda, pa se postavlja pitanje da li će se kredit vraćati iz za to zakonom predviđenih 
izvora. 
Odbornica Danijela Đurović smatra da je donošenje predložene odluke neophodno isključivo 
da bi se obezbijedila tekuća likvidnost Opštine. Postavlja pitanje gdje su sredstva DOO„Društva 
za izgradnju vodovodne i kanalizacione infrastrukture u Opštini Herceg Novi“ i sredstva koja 
se nalaze na računu„Parking servisa“ DOO. Mišljenja je da je rad organa lokalne samouprave 
sve lošiji, sa sve većim brojem zaposlenih a primjetno je i sve češće nenamjesko trošenje 
sredstava. 
Irena Vučković dala je pojašnjenja, nakon čega je uslijedilo replika odbornika Obrada 
Gojkovića, Danijele Đurović, Milovana Baždara i Sandre Požgaj. 
Predsjednik Skupštine je zaključio raspravu i nakon izjašnjavanja odbornika konstatovao da je 
Skupština uz 19 glasova „za“ i 4 glasa „protiv“, usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o zaduženju Opštine Herceg Novi u predloženom tekstu. 
 

III 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“ i 1 glas „uzdržan“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o Budžetu Opštine Herceg Novi za 
2016.godinu, usaglašen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbornica Danijela Đurović postavila je pitanje zbog razloga kojih su se postojeći sekretarijati 
reorganizovali, a odbornik Milovan Baždar je postavio pitanje vezano za sredstva namjenjena 
održavanju manifestacije „Sunčane skale“ koja Budžetom nisu predviđena. 

Odbornik Obrad Gojković smatra da je odluka da se ne fininasira manifestacija „Sunčane skale“ 
ispravna jer nije imala finansijsku opravdanost, a odbornik Mirko Mustur naglašava da 
finansijka pomoć mjesnim zajednicama koja se do sada pružala nije ni približno dovoljna. 

Predsjednik Skupštine je zaključio raspravu i konstatovao da je Skupština uz 18 glasova „za“, 
3 glasa „protiv“ i 2 glasa „uzdržan“ usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o Budžetu Opštine Herceg Novi za 
2016.godinu, u predloženom tekstu. 
 

IV 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Odluke o davanju saglasnosti za obezbjeđenje garancije, usaglašen sa 
Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 
Predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština bez rasprave, uz 18 glasova „za i 2 glasa 
„uzdržan“ usvojila sledeći 
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Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o davanju saglasnosti za obezbjeđenje garancije, u predloženom tekstu. 
 

 
V 

Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Odluke o opterećenju imovine hipotekom usaglašen sa Zakonom i Statutom, 
stavi u skupštinsku proceduru. 
U otvorenoj raspravi povodom Predloga Odluke o davanju saglasnosti za obezbjeđenje 
garancije, za riječ se javio odbornik Obrad Gojković koji je postavio pitanje da li je predmetna 
imovina već opterećena prethodnom hipotekom, da li su izmirene prethodne obaveze i ko je 
izradio procjenu vrijednosti predmetne imovine. Takođe pita da li se pristupilo aktivnostima 
kako bi se naplatiti penali kompaniji Celtikcioglu za neizvršenje radova u dogovorenom roku i 
na koji način će se naznačena sredstva rasporediti. 

Tamara Jauković, direktor Direkcije za imovinu i zastupanje dala je odgovore, nakon čega je 
odbornica Danijela Đurović postavila pitanje kako i na koji način se dodatno obezbjeđuje 
garancija u vrijednosti od jednog miliona eura kada se već stavlja hipoteka. 

Predsjednik Skupštine dao je pojašnjenje da je Opština dužna obezbijediti 2,5 miliona eura 
garancija , od toga 1,5 miliona bankarske garancije a 1 milion garantnim depozitom  sredstvima 
koja se već nalaze na računu Društva, tako da je ukupna ugovorna obaveza Opštine da garantuje 
2,5 miliona sopstvenog učešća.  

Uslijedilo je reagovanje odbornice Danijele Đurović, nakon čega je predsjedavajući 
zaključujući raspravu konstatovao da je Skupština uz 14 glasova „za“, 3 glasa „protiv“ i 3 glasa 
„uzdržan“ usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o opterećenju imovine hipotekom, u predloženom tekstu. 
 

VI 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna Detaljnog urbanističkog plana „Stara 
Banja-Igalo“ za UP 122 i UP 168, sa Strateškom procjenom uticaja na životnu sredinu za 
Izmjene i dopune DUP-a „Stara Banja-Igalo“  za UP 122 i UP 168, usaglašen sa Zakonom i 
Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbornik Milovan Baždar podržao je usvajanje predloženog planskog dokumenta i ujedno 
apeluje da se depolituzije donošenje Prostornog plana Opštine kao najvažnijeg planskog 
dokumenta i pri tome pruži  puna podrška nadležnom sekretarijatu. 

Odbornik Obrad Gojković neće podržati donošenje predložene odluke jer nisu prihvaćene 
primjedbe nadležnog Ministarstva koje je formalno dajući primjedbe sebe izuzelo od 
odgovornosti. Postavlja pitanje da li je predmetni objekat nelegalan i  koja je njegova 
dozvoljena spratnost.  

Pojašnjenja je dao Vladimir Gardašević,v.d. sekretar Sekretarijata za planiranje i izgradnju,  
nakon čega je odbornik Milovan Baždar govoreći o postupku koji je prethodio donošenju ovog 
planskog dokumenta, ponovio svoj pozitivan stav prema predloženim izmjenama i dopunama 
DUP „Stara Banja-Igalo“. 
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Odbornik Obrad Gojković istakao mišljenje da se donošenjem ove odluke legalizuje nelagalno 
povećanje spratnosti, dok se građanima ovakvi ustupci ne dozvoljavaju. 

Odbornica Danijela Đurović naglašava da se radi o tačkastoj izmjeni prostora i to u cilju 
zadovoljavanja ličnih interesa investitora i legalizacije objekta koji je već izgrađen. 

Odbornica Zinaida Miljković je između ostalog ukazala na činjenicu da je Javno preduzeće za 
upravljanje morskim dobrom našlo da predloženi plan zahvata pojas zaštićenog morskog dobra 
dok obrađivač nema takav stav. 

Nakon pojašnjenja koja je dao sekretar Vladimir Gardašević, predsjedavajući je zaključio 
raspravu i konstatovao da je Skupština uz 20 glasova „za“ i 3 glasa „protiv“ usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o donošenju izmjena i dopuna Detaljnog urbanističkog plana „Stara 
Banja-Igalo“ za UP 122 i UP 168, sa Strateškom procjenom uticaja na životnu sredinu za 
Izmjene i dopune DUP-a „Stara Banja-Igalo“  za UP 122 i UP 168,  u predloženom tekstu. 
 

VII 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o utvrđivanju lokacije za rekonstrukciju Parohijalnog doma Srpske pravoslavne 
parohije Kućanske, kao lokalnog objekta od opšteg interesa, usaglašen sa Zakonom i Statutom 
stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbornik Mirko Mustur podržao je donošenje predložene odluke i apelovao da se udovolji 
sličnom zahtjevu crkvene opštine Đenović. 

Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 21 glas „za“ usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o utvrđivanju lokacije za rekonstrukciju Parohijalnog doma Srpske 
pravoslavne parohije Kućanske, kao lokalnog objekta od opšteg interesa,  u predloženom tekstu. 
 

VIII 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o dopunama Odluke o određivanju naziva naselja, ulica i trgova u Herceg Novom, 
usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 

Kratko uvodno izlaganje povodom Predloga Odluke podnio je predsjednik Skupštine, nakon 
čega je konstatovao da je Skupština bez rasprave, uz 19 glasova „za“ i 2 glasa „uzdržan“ 
usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o dopunama Odluke o određivanju naziva naselja, ulica i trgova u 
Herceg Novom, u predloženom tekstu. 

IX 

Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – trafo stanice 
MBTS 10/0,4 KW, 2 x 1000 kVA, „Barington“ u Meljinama, Opština Herceg Novi, usaglašen 
sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 
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Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština bez rasprave, jednoglasno, uz 19 glasova 
„za“ usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o utvrđivanju lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa – 
trafo stanice MBTS 10/0,4 KW, 2 x 1000 kVA, „Barington“ u Meljinama, Opština Herceg 
Novi,  u predloženom tekstu. 

X 
 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o davanju saglasnosti na Sporazum o preuzimanju duga, usaglašen sa Zakonom i 
Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbor za društvene djelatnosti jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o davanju saglasnosti na Sporazum o preuzimanju duga stavi u skupštinsku proceduru. 

Predsjednik Skupštine dao je uvodne napomene, pa kako nije bilo zainteresovanih za raspravu, 
konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 19 glasova „za“ usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka  o davanju saglasnosti na Sporazum o preuzimanju duga, u predloženom 
tekstu. 

XI 

Odbor za statut i propise  uz 3 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika opštine Herceg Novi o 
izmjenama i dopunama Odluke o organizovanju Javnog radio difuznog servisa „Radio 
Televizija Herceg Novi“ broj 01-1-615/2016 od 23.03.2016.godine, usaglašen sa Zakonom i 
Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbor za društvene djelatnosti uz 4 glasa „za“ i 1 glas „uzdržan“ predlaže Skupštini opštine 
Herceg Novi da Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika opštine Herceg 
Novi o izmjenama i dopunama Odluke o organizovanju Javnog radio difuznog servisa „Radio 
Televizija Herceg Novi“ broj 01-1-615/2016 od 23.03.2016.godine stavi u skupštinsku 
proceduru. 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština jednoglasno, bez rasprave, uz 19 glasova 
„za“, usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka  odavanju saglasnosti na Odluku predsjednika opštine Herceg Novi o 
izmjenama i dopunama Odluke o organizovanju Javnog radio difuznog servisa „Radio 
Televizija Herceg Novi“ broj 01-1-615/2016 od 23.03.2016.godine,  u predloženom tekstu. 
 

XII 

Odbor za statut i propise  jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o usvajanju Plana zaštite i spašavanja od zemljotresa na teritoriji Opštine Herceg Novi, 
usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 

Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština bez rasprave, uz 15 glasova „za“ i 5 glasova 
„uzdržan“ usvojila sledeći 
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Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o usvajanju Plana zaštite i spašavanja od zemljotresa na teritoriji Opštine 
Herceg Novi,  u predloženom tekstu. 

XIII 
Odbor za statut i propise  uz 3 glasa „za“ i 1 glas „uzdržan“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Odluke o prenosu prava operativnog upravljanja objektom postrojenja za 
preradu otpadnih voda u Nemiloj, usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku 
proceduru. 

Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština uz 17 glasova „za“ i 1 glas „uzdržan“, bez 
rasprave, usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o  prenosu prava operativnog upravljanja objektom postrojenja za preradu 
otpadnih voda u Nemiloj,  u predloženom tekstu. 
 

XIV 
Odbor za statut i propise  jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o prihvatanju inicijative za uspostavljanje saradnje i bratimljenja Opštine Herceg Novi 
– Crna Gora sa Opštinom Mali Zvornik- Republika Srbija, usaglašen sa Zakonom i Statutom 
stavi u skupštinsku proceduru. 

Nakon kraće diskusije odbornice Nevene Keković koja je podržala Predlog Odluke i ujedno 
uputila sugestiju da se u skorije vrijeme razmotri  inicijativa za uspostavljanje saradnje i 
bratimljenje sa gradom Padova-Italija, predsjednik Skupštine je konstatovao da je Skupština 
jednoglasno, uz 20 glasova „za“ usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o prihvatanju inicijative za uspostavljanje saradnje i bratimljenja Opštine 
Herceg Novi – Crna Gora sa Opštinom Mali Zvornik- Republika Srbija,   u predloženom tekstu. 
 

XV 
Odbor za statut i propise  jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o oslobađanju plaćanja naknade za komunalno opremanje građevinskog zemljišta 
Fondacije „Aleksandar Duković“, usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku 
proceduru. 

U otvorenoj raspravi učešće je uzeo odbornik Mladen Ivanović koji je podržao donošenje 
predmetne odluke, nakon čega je predsjedavajući stavio Predlog na izjašnjavanje i konstatovao 
da je Skupština jednoglasno, uz 22 glasa „za“ usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o oslobađanju plaćanja naknade za komunalno opremanje građevinskog 
zemljišta Fondacije „Aleksandar Duković“,  u predloženom tekstu. 
 

XVI 
Odbor za društvene djelatnosti jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 
Predloga Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Savjeta JUK „Herceg Fest“ Herceg Novi 
broj 19/16 od 28.01.2016.godine, o kreditnom zaduženju kod Crnogorske Komercijalne Banke 
AD Podgorica stavi u skupštinsku proceduru. 



 

10 
 

Odbornica Danijela Đurović postavila je pitanje ko će vraćati ovo kreditno zaduženje, odnosno 
da li JUK „Herceg fest“ ima sopstvene prihode ili će se i ovo zaduženje priključiti ostalim 
zaduženjima Opštine Herceg Novi. Takođe napominje da se iz Predloga ne može jasno 
zaključiti čemu su namjenjena naznačena sredstva. 

Odbronik Obrad Gojković istako je da se neće izjašnjavati po Predlogu jer sjednici ne 
prisustvuje predlagač, Predlog je prilično nejasan, a još uvijek niko nije dao odgovor na pitanje 
koliko je koštala izgradnja stepeništa kod Dvorane „Park“. 

Odbornik Mirko Mustur neće podržati Predlog jer nema predstavnika predlagača koji bi 
obrazložio Predlog, niti će učestvovati u daljem radu Skupštine. 

Predsjedavajući je zaključio raspravu i konstatovao da je Skupština uz 17 glasova „za“ i 4 glasa 
„uzdržan“ usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka  o davanju saglasnosti na Odluku Savjeta JUK „Herceg Fest“ Herceg Novi 
broj 19/16 od 28.01.2016.godine, o kreditnom zaduženju kod Crnogorske Komercijalne Banke 
AD Podgorica,  u predloženom tekstu. 
 

XVII 
Odbor za društvene djelatnosti jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 
Informacije o aktuelnim dešavanjima u Javnoj ustanovi  „Dnevni centar za djecu sa smetnjama 
i teškoćama u razvoju“ Herceg Novi stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbornik Obrad Gojković je  naglasio da je Dragica Kosić izabrana za direktoricu kao politički 
neopredjeljena ličnost te da je radila svoj posao odgovorno i kvalitetno. Smatra da je procedura 
ispoštovana pa nije jasno iz kojih razloga je nastao problem. Takođe postavlja pitanje zašto 
gospođi Kosić nije dozvoljeno prisustvo na sjednici Skupštine, kao licu koje bi moglo pružiti 
bitne informacije. 

Predsjednik Skupštine Andrija Radman je između ostalog istakao da Dragica Kosić nije 
direktorica niti vršioc dužnosti direktora jer Skupština nije dala saglasnost na njen izbor. 
Govoreći o toku dešavanja vezano za izbor direktora ove javne ustanove, naglašava da su  
uočene nepravilnosti  o čemu je obavještena gospođa Kosić, te da je ostavljeno  i dovoljno 
vremena kako bi se iste otklonile. Kako pomenuta nije reagovala u skladu sa zahtjevima 
osnivača, odnosno nije ponovila postupak koji nije bio pravilan i niti je otklonila  nepravilnosti, 
predsjednik Opštine nije dao materijal u skupštinsku proceduru.  

Odbornik Obrad Gojković je mišljanja da je Dragica Kosic posao direktorice javne ustanove 
obavljala stručno i profesionalno i da nije prekršila zakonsku proceduru za izbor direktora.  

Odbornica Danijela Đurović naglasila je da je konkurs objavljen u jednom javnom glasilu te da 
Upravna inspekcija nije imala primjedbi na sprovedenu proceduru za izbor direktora. Kako 
odbornicima nije dostavljen nalaz inspekcije, mišljenja je da predsjednik Skupštine  
odbornicima  selektivno dostavlja materijale i preuzima nadležnost izvršne vlasti. Predsjednik 
Skupštine dostavljenom informacijom  daje svoje viđenje problema, dok sa druge strane Dragici 
Kosić nije omogućeno prisustvo sjednici kako bi iznijela svoj stav, tako da se stiče utisak da se 
radi o ličnom animozitetu prema gospođi Kosić. 

Odbornica Zinaida Miljković je mišljenja da nisu prekršene odredbe Zakona o radu a tome ide 
u prilog i činjenica da je Upravna inspekcija izvršila uvid u dokumentaciju i imala priliku da 
poništi konkurs, ali da nije našla za shodno da to uradi. 
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Odbornik Obrad Gojković reagovao je proceduralno sa pitanjem koja je svrha ove tačke 
dnevnog reda kada nema ponuđenog predloga zaključka. 

Predsjednik Skupštine zaključio je raspravu i konstatovao da je Skupština primila k znanju 
Informaciju o aktuelnim dešavanjima u Javnoj ustanovi  „Dnevni centar za djecu sa smetnjama 
i teškoćama u razvoju“ Herceg Novi. 

XVIII 

U otvorenoj raspravi povodom Informacije o toku realizacije Programa mjera i aktivnosti za 
pripremu turističke sezone 2016.godine, za riječ se javila odbornica Nevena Keković koja je 
pohvalila akciju nabavke podzemnih kontejnera za otpad i naglasila da je potrebno pristupiti 
sanaciji dječijih igrališta, uređenju tvrđava,organizovanju prodaje suvenira, unaprijeđenju 
kulturnog turizma i širenju ciljne turističke grupe. 

Predsjednik Skupštine je zaključujući raspravu konstatovao da je Skupština primila k znanju 
Informacije o toku realizacije Programa mjera i aktivnosti za pripremu turističke sezone 
2016.godine. 

XIX 

Na predlog predsjedavajućeg, rasprava po tački:-Izbor i imenovanja je objedinjena, dok će se  
po svakom Predlogu odbornici izjašnjavati pojedinačno. 

U otvorenoj raspravi za riječ se javila odbornica Danijela Đurović koja je predložila da se 
Predlog Rješenja o razrješenju četiri i imenovanju dva člana Upravnog odbora Javne ustanove 
„Dnevni centar za djecu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“ povuče sa dnevnog reda, dopuni 
u smislu imenovanja člana iz reda zaposlenih i predstavnikom roditelja i kao takvo vrati u 
skupštinsku proceduru. 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“ i 1 glas „uzdržan“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Savjeta Javne ustanove kulture 
„Herceg fest“ Herceg Novi o izboru direktora, usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u 
skupštinsku proceduru.  
Predsjednik Skupštine je Predlog Rješenja stavio na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština 
uz 18 glasova „za“, 2 glasa „protiv“ i 1 glas „uzdržan“ usvojila sledeći 
 

ZAKLJUČAK 
DONOSI SE  Rješenje o davanju saglasnosti na Odluku Savjeta Javne ustanove kulture „Herceg 
fest“ Herceg Novi o izboru direktora, u predloženom tekstu. 
 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“ i 1 glas „uzdržan“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Rješenja o imenovanju članova Odbora direktora Društva sa ograničenom 
odgovornošću „Komunalno stambeno“ Herceg Novi, usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u 
skupštinsku proceduru.  
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština uz 18 glasova „za“, 2 glasa „protiv“ i 1 
glas „uzdržan“ usvojila sledeći 
 

ZAKLJUČAK 
DONOSI SE Rješenje o imenovanju članova Odbora direktora Društva sa ograničenom 
odgovornošću „Komunalno stambeno“ Herceg Novi, u predloženom tekstu. 
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Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“ i 1 glas „uzdržan“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Rješenja o imenovanju članova Odbora direktora „Parking servis“ DOO 
Herceg Novi , usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština uz  18 glasova „za“, 2 glasa „protiv“ i 1 
glas „uzdržan“ usvojila sledeći 
 

ZAKLJUČAK 
DONOSI SE Rješenje o imenovanju članova Odbora direktora „Parking servis“ DOO Herceg 
Novi, u predloženom tekstu. 
 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Rješenja o razrješenju četiri i imenovanju dva člana Upravnog odbora Javne 
ustanove „Dnevni centar za djecu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“, usaglašen sa Zakonom 
i Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  
 
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština uz 19 glasova „za“ i 2 glasa „protiv“ 
usvojila sledeći 
 

ZAKLJUČAK 
DONOSI SE Rješenje o razrješenju četiri i imenovanju dva člana Upravnog odbora Javne 
ustanove „Dnevni centar za djecu sa smetnjama i teškoćama u razvoju“, u predloženom tekstu. 
 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika Savjeta Javne ustanove 
„Gradski muzej Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo Benković“ Herceg Novi, usaglašen 
sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  
Predsjednik Skupštine konstatovao je da je Skupština uz 18 glasova „za“,  2 glasa „protiv“ i 1 
glas „uzdržan“ usvojila sledeći 
 

ZAKLJUČAK 
DONOSI SE Rješenje o razrješenju i imenovanju predsjednika Savjeta Javne ustanove 
„Gradski muzej Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo Benković“ Herceg Novi, u 
predloženom tekstu. 
 

XIX 
Na XX redovnoj sjednici Skupštine opštine Herceg Novi postavljena su sledeća odbornička 
pitanja: 
 
ODBORNICA NEVENA KEKOVIĆ. 

1. „Na koji način i u kom roku će se sanirati problem nedostatka trotoara na dijelu 
magistrale Kumbor-Zelenika, kojom svakodnevno prolaze pješaci, sa akcentom na 
djecu školskog uzrasta koja stanuju u Kumboru, a pohađaju OŠ „Ilija Kišić“ u Zelenici“. 

2. -„ Da li su na nivou Opštine Herceg Novi predviđene dodatne aktivnosti, sem 
navedenih u prethodnom odgovoru Sekretarijata za kulturu (kulturne, edukativne, 
sportske); ne samo na sam datum 21. maj, već u toku 2016. godine jubileja 
desetogodišnjice obnove nezavisnosti Crne Gore“. 
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ODBORNICA SANDRA POŽGAJ: 

„Da li se preduzeće „Komunalno stambeno“ DOO Herceg Novi uključilo u proces 
kompostiranja zelenog otpada pri Opštini Kotor i da li postoji mogućnost da se prije 
svega duž hercegnovske rivijere, ali i u ostalim djelovima grada organizuje odvoz 
zelenog otpada nekog određenog dana u sedmici kako bi se stanovnicima olakšalo 
odlaganje istog a bez dodatnih finansijskih troškova (naravno, radi se o manjim 
količinama zelenog otpada), a da ta aktivnost ne optereti poslovanje preduzeća“. 
 
 
 

 
Predsjednik Skupštine zahvalio se prisutnima na sradnji i konstatovao da je sjednica završila sa 
radom u 14,25 časova. 
 
 
v.d. SEKRETAR-a       PREDSJEDNIK 
Milovan Benderać                                                                             Andrija Radman 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 


